
 
 
Schriftelijke vragen op basis van het Reglement van Orde (artikel 40) van Pro Actief 

Goirle naar aanleiding van de voorjaarsnota en in het bijzonder verdrogingsbeleid.  

 

 
Geacht college, 

 
Klimaatverandering brengt met zich mee dat we met langere periodes van droogte en 
extreme regenval rekening moeten houden. Het gemeentelijk rioleringsplan (GRP) moet bijdragen 
aan het mitigeren van de effecten.  
Uit de voorjaarsnota denken we op te kunnen maken dat de gemeente in 2021 een pauze jaar in 
wil inlassen. 
 

Vraag 1: In hoeverre is Goirle in staat dit proces te versnellen gezien de huidige situatie? 
 
Om afkoppelen te bevorderen is een regentonactie van het B-team gesubsidieerd. 
 
Vraag 2: 
a) Wordt deze actie in 2020 gecontinueerd en gaat de gemeente campagne 

voeren om het afkoppelen verder te bevorderen? 

b) Wordt in het type ton ook bevorderd dat overloop niet alsnog via het riool wordt 
afgevoerd? 
 
In het natuurbod Hart van Brabant zijn diverse projecten opgenomen die kunnen 
bijdragen aan beter waterbeheer en beekherstel in de gemeente Goirle. Wat ons betreft zou hier 
prioriteit aan gegeven moeten worden, gezien de urgentie. 

 
Vraag 3: Is de gemeente van plan om deze plannen met voorrang te behandelen om zo 
snel mogelijk de positieve effecten ervan te realiseren? 
 
In het project Fokmast is een belangrijk onderdeel het vernatten van het gebied 
langs de Regte heide. 
 

Vraag 4: Op welke termijn mag verwacht worden dat met de uitvoering van dit streven 
kan worden begonnen? 
 
 

Wij zien graag uw schriftelijke antwoord tegemoet. 
 

Namens Pro Actief Goirle, 
 
Christel van Neerven 
29 april 2020 


